

REFERAT nr. 5, 22.4.20

Tilstede: Sigve Nordrum, Tone Skori, Tone Bjørseth-Andersen, Monica Walter, Marianne Brænden, Øyvind Teigen, Lars Kostveit, Kristina Vestveit Nervold, Marianne Lefdal, Kjersti Engeseth, Peter Svelander, Toril Wiig, Rikard Brobeck, Pål Rønning, Yngvil Beyer, Nicolai Dirdal, Anniken Elisenberg, Gunnar Brennekåsa (pkt. 7) og Anja Kingdon

Referent: Anja Kingdon

Fraværende:

Sted: Tlf-møte <https://join.skype.com/f1GdavPEfyJH>

Neste møte: 20. mai

Agenda:

1. Godkjenning av referat fra møtet 26.3.20 (til vedtak)
2. Revidert møtekalender (til vedtak)
3. Gruppene (til orientering)
4. Status korona (til orientering)
5. Økonomi (til orientering)
6. Grasrotmidler (til orientering)
7. Anlegg; Emma Hjorth og gressfelt (til orientering)
8. Årsmøte (til orientering)
9. Veslefrikk (til orientering)
10. Eventuelt

#	Sak	Ansvar	Når
1	Godkjenning av referat fra møtet 26.3.20 Godkjent.		
2	Revidert møtekalender Revidert møtekalender iht. utsatt årsmøte. Det er ønskelig å bytte ut møtet i oktober eller november med en workshop for en lørdag i november. Dette støttes fra styret og Anja finner forslag på datoer hvor klubbhuset kan brukes.	Anja	Snarlig
3	Gruppene Ungdomsutvalget Ungdomsutvalget hadde første møte på Skype 1. april. Korona ble det naturlig å snakke om. Vi har blitt utfordret på å hvordan se på å hindre frafall. Vi liker at det legges ut egentrening når vi må trene hjemme, men det må ikke kreve ekstra utstyr som kreerer kostnader, da kan det bli frafall. Trenerne må være flinke til å holde kontakten sosialt, trenerne er en trygghet og må være tilgjengelig for sine utøvere. Neste møte blir uken før hovedstyremøtet slik at de jobber ut i fra agendaen. Fotball Startet opp med trening fra og med ungdomsfotballen på fredag, Bjørn Christian har utarbeidet opplegget for å sikre smittevern hensyn, og det gikk gjennom godkjenning i korona-utvalget. Vi ser hvordan det fungerer, og ser om det er behov for justeringer. Det kan vi se at det allerede er, at treningene blir mer varierte. Faser inn de yngre årgangene, starter med de eldste i denne gruppen. Tilbakemeldingene er bra, alle er godt fornøyd med å komme i gang igjen.		

Samtidig planlegger vi treningssider vår sommer og høst, selv om dette er usikkert når settes i gang. Hopp Pål og Rikard er nye fra hopp, som redegjorde for hopp. Det har vært en rar vinter med mye kjøring til Midtstuen for trening, for den harde kjernen. Ingen er interessert i å hoppe vår og sommer, ingen tiltak må igangsettes - løser seg naturlig selv. Midtstuen sommerhopp arrangeres i august, håper å få med flere på dette. Ellers noe vedlikehold i Jardarkollen, vi samler inn utstyr vi har leid ut og satser på full aktivitet til høsten. Håndball Gått i gang med godkjent treningsopplegg og tatt det med de lagene som vil ha mer organisert trening. Fint å ha kontakt med lagene. Sesongen er over, ikke noe som skjer. Combihallen er stengt. Det er flere på treninger, det er et stort ansvar for trenerne - viktig at de forstår retningslinjene. Krevende å organisere aktivitet når man må ta i utstyr og holde seg innenfor retningslinjene. Det vil bli enklere om man gradvis slipper opp på reglene. Av ren refleks er det fort gjort å ta andres baller i hendene. Langrenn Vi hadde styremøte tirsdag 21. april. Startet med trening for gruppen 15-16 år med Holmen, BSK, Jutul og Jardar, oppmannsjobben håndteres av Holmen. Vi følger med og støtter opp under jobben korona-utvalget gjør. Det må gå seg litt til, så at oppmøtested lett samlet ungdommen, og her har det blitt tatt grep. Tilbakemeldingen nå er at det fungerer bra. Trener mandag og onsdag, to meter avstand og 5 meter avstand på rulleski. Neste grupper er 13-14 år, de har oppstartsgruppe-møte med Jakub i morgen torsdag 22. april, planlegger med forskjellige oppstartssteder. Team Vestmarka, er et større samarbeid med flere klubber, inntrykket er at det sørges for at reglene som er fastsatt følges. Ellers har det vært oppsummeringsmøte fra TdB; arrangert i dårlig vær, flyttet lokasjon, men likevel ble et overskudd på kr 380 000 kr som fordeles på Jutul, Haslum og Jardar. Dag H-H har vært leder i 7 år og gjort en fantastisk innsats, skal finnes en ny leder i løpet av mai. Sommercamp – dette er et viktig arrangement, og en fin anledning å få barna i gang igjen. Vi vet ikke hvordan dette blir, per nå kun 2 påmeldte - setter nå opp påmeldingen uten betaling og håper dette kan gjøre at flere melder seg på. Betaling foretas når vi vet mer. Avtale med Jakub, skal få orden på dette som ønsket. Inger Kristin og Anne Marit, leder og nestleder, tar nå over. Nicolai er back-up frem til 11. juni. Sykkel Vi har ikke hatt anledning å trene sammen ennå, vi må sykle alene. Til vanlig starter Tour Tråkk med oppmøte for alle kl. 0900, men nå startet alle hjemmefra mellom kl. 09 og 12 og rapporterer i etterkant hvor langt de syklet. Hele 43 syklistene rapporterte inn. Aktivitetsnivået er ganske bra, NCF har kommet med nye regler i dag som sier at vi kan trene intervaller med god avstand. Jotunheimen rundt er hovedmålet i år, er på starten av juli, vi håper dette blir gjennomført, men om det ikke skjer		
---	--	--

	planlegges det for noen sosiale samlinger. Åpner snart opp for kjøp av nytt sykkeløy, som kan kjøpes av alle i klubben. Volleyball Ikke skjedd mye, hatt litt kontakt med utøverne på Facebook. Hallene er stengt. Det er tatt initiativ til å utrede om klubbene kan holde på med sandvolleyball, om det er forsvarlig iht. smittvernsregler. Vi ønsker å dra i gang sandvolleyball. Privatpersoner har brukt sandvolleyballbanen, Peter har sagt fra - bra at folk vil drive idrett, men det må skje innenfor gitte rammer. Nettet er tatt ned. Friidrett Vi har kommet i gang med treninger, startet i forrige uke, det fungerer fint. Trene to dager i uken. Vi må ikke være strengere enn vi må. Marianne B; Vi må følge særforbundenes retningslinjer, her har friidrett hatt krav om null bruk om kollektiv. Er det en utfordring? Toril sjekker. I skrivende stund har korona-utvalget lagt til følgende i koronavettdokumentet; «(Jardar følger på dette punkt NIFs retningslinjer; Deltakere bør oppfordres til å benytte alternativet til kollektivtransport i forbindelse med reise til og fra idrettsaktivitetene). Mariann Floten, ny leder, er på vei inn, blir nok med på neste møte og Toril fases ute.		
4	Status korona Marianne B dro gjennom status-skrivet – hovedpunktene er: - Å sikre oppfylging av myndighetene, NIFs og forbundenes anbefalinger: Dette er en løpende prosess. Påskebrev fra Sigve ble lagt ut, vi prøver å gi riktig mengde informasjon. Vi stengte ned anlegg 12. mars og har nå satt i gang aktivitet igjen. - Skaffe oversikt over økonomi: Dette er en løpende og viktig prosess. Følges godt med av daglig leder. Viktig at gruppene også følger med på sin økonomi og holder dialog med daglig leder. - Skaffe oversikt over avtaler: Viktig å skaffe en oversikt over avtaler vi har i klubben, det vil gi oss en best mulig kontroll også på økonomien. - Vurdere og iverksette tiltak på kort for å begrense kostnader: Renholder er permittert pluss 5 trenere i fotballen. Vi er nå på vei til å hente disse tilbake, vi gjør det midlertidig vi avslutter ikke permitteringen og lønner de i en periode slik at vi ser dette an om vi nå må ta de ut igjen. Skrut av strøm på banen og redusere på klubbhuset. - Vurdere og iverksette tiltak på kort sikt for å beholde inntekter: Treningsavgifter er en ting, gjelder nå spesielt for fotballen. Vi håper at alle er med, men det kan være en usikkerhet – det er frivillig å være med på trening. Det vi har av aktivitet nå er det tilbudet vi har per nå. Kompensasjonsordningen. Langrenn og fotball har mottatt kr. 100 000 hver – det er kjempebra. - Vurdere og iverksette tiltak på mellomlang/lang sikt for å begrense kostnader: Dette går på å sikre frafall, vi må sette søkelys på rekruttering og på å beholde medlemmer. Holde kontakten med utøverne, bidra til egentrening. - Bidra i nærmiljøet/samfunnsansvar: Viktig å hindre at ungdommen som ikke har nor å gjøre går over til negativ aktivitet, hvordan kan vi bidra her.		

	Rapportering fra igangsatte treninger: korona-utvalget har ikke pålagt noen å rapportere, men det er klart at om man ser mange utfordringer så må man melde fra om dette. Jardartrollet – overskudd på 20 000, kan vi arrangere dette som en turorientering. Ved betaling går det fort under organisert trening – send inn søknad til koronautvalget. Øyvind sender inn søknad så sjekker korona-utvalget dette opp.	Øyvind	Snarlig
5	Økonomi Det er ingen store endringer fra status sendt ut før påske. Regnskapet per mars viser et overskudd på ca. 345 000 kr totalt for klubben. April-regnskapet vil vise en tydeligere forskjell fra april 2019, på hvor mye korona har påvirket vår økonomi. Likviditeten er viktig å holde kontroll på som daglig leder passer ekstra godt på, er nå på ca 600 000 kr. Tilskudd fra kommunen som normalt kommer i juni er varslet å utbetales tidligere, dette er på ca. 170 000, lokale akt. midler fra NIF kommer i august på ca. 400 000, håper å også få dette utbetalt tidligere, Norsk Tippings andel kommer i begynnelsen av mai på rundt kr 105 000 for jan-april. Søkelys på hva som kommer på arrangement av tapte inntekter, og hvilke kostnader som ruller og går.		
6	Grasrotmidler Det har kommet inn søknader fra tre grupper. Forslag; vi utsetter behandlingen og tildeling av søknadene. Vi er litt cash konservative, og søknadene kan vinkles mot korona-tiltak om dette skulle vedvare. Hopp har søkt om vedlikehold i bakken pluss noen utvidelser av utstyrsparken. Det kan utsettes til høsten, oppgraderingen bør gjøres i august og september. Volleyball har søkt sammen med håndball på utstyrforbedring, skaplass oppheng og treningsutstyr, ikke noe som haster. NM satsing for gutter, det var ingen stor sum og ikke veldig viktig. Ny søknadsprosess i mai, korona-relaterte søknader som vi tar så en full runde på i juni av det som har kommet inn.	Alle	mai
7	Anlegg Gunnar – Emma Hjort kunstgress og kunstgress på gressfeltet. Møte 4. mars med Jutul, BIR og kommunen v/Natur og Idrett (heretter kalt BK) – BK ønsker at Jardar skal være tiltakshaver (det må til for at vi klubbene skal få tilbake moms), og de støtter Emma Hjorth - blir fullfinansiert av BK og BIR. Jardar og Jutul må forskuttere ca. kr. 200 000 per klubb som vi får tilbake ca. 15 mnd. senere. Når det gjelder gressfeltet så er BK og BIR positive, der må vi ha litt større EK og her vil BK og BIR bidra så det blir en maksgrænse kr. 500 000. BIR har avsatt midler, BK er positiv til dette. I etterkant har Gunnar snakket med NFF Oslo og vi har fått midler fra Sparebankstiftelsen DNB på kr. 120 000 til sammen for å anlegge 2 5'er baner som et nærmiljøanlegg. Hva skjer fremover; Rolf sier de har satt av 7 millioner som skal gå til denne type tiltak slik at anlegg fortsatt kan igangsettes. Bonden er vi i dialog med, gressfeltet må tinglyses med nytt bnr. og gnr. til Jardar for en 30 års avtale. Sandvolleyballbaner; kan vi legge på enda mer trykk her? I skrivende stund kan jeg informere om at Gunnar har hatt dialog med BK v/leder Rolf Halvorsen 24/4 og fått anlegget inn på anleggsplanen for 2021.		

8	Årsmøte Signert årsregnskap og revisors beretning er i orden. Mangler beretning fra kontrollkomiteen og noen få punkter i årsrapporten. Kan nå gjennomføres på 3 måter; digitalt, skriftlig eller fysisk: Link til NIF med mer informasjon om dette ved å klikke her Skulle gjerne hatt en til inn i styret med økonomibakgrunn – daglig leder jobber med valgkomiteen, men alle tips mottas med stor takk.	Anja	20. mai
9	Veslefrikk Vi har hatt dialog med barnehagen ift. smittevern, viktig at de ved bruk av våre arealer vasker og desinfiserer godt. Kontrakt er signert for fem nye år, avtalen er en forlengelse med noen justeringer for å imøtekomme barnehagen ift. at det er en liten barnehage. De har også foretatt noen tiltak og økt med 3 barn som også bidrar til økonomisk.	Alle	Snarlig
10	Eventuelt - Intensjonsavtale – innspill fra Haslum og Stabæk som prøver å få til Bærum topphåndball, et tilbud for spillere i Bærum. Bidra til å bringe spillere mot toppnivå uten å måtte forlate egen klubb. De ønsker en intensjonsavtale med klubber i Bærum. Det har vært mye frem og tilbake. Jardar har en stor håndballgruppe, og vi vil være med på diskusjonen for å ta stilling til dette. Vi vil ikke forplikte oss til noe, i hvert fall ikke økonomisk. Om intensjons-avtalen må signeres før sommeren, ber vi om fullmakt for at Sigve signerer. Når selve samarbeidsavtalen skal opp, trengs det en tyngre gjennomgang. Om noen har spørsmål kan Marianne sende avtalen. - Støtte-sider hvor medlemmer og nærområdet kan gi bidrag for å sikre drift av klubben som - Klubbdonasjon (WebOrg) https://klubbdonasjon.no/ - Startskudd.no (Dnb) https://startskudd.no/ - Spleis (avtale med NIF) https://www.spleis.no/nif Er dette noe vi skal sette i gang med? Kan det oppleves som mas/tigging? Klubbdonasjon er fra vår egen leverandør av vårt medlemssystem. De kan enkelt sette opp en donasjonsside til oss, som en del av et nettverk kun for idrettsklubber. Denne kan vi dele på vår hjemmeside og sosiale medier for å skape en lokal dugnad. Privatpersoner og selskaper kan deretter gå inn og donere det de ønsker og skrive en hilsen. Kostnad på NOK 2 + 2,5% av donert beløp.		